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De fractie van de VVD heeft de volgende vraag ingediend:

In het coalitieakkoord hebben de landelijke regeringsfracties aangegeven open te staan voor een 

alternatieve invulling “door de regio” van de opwaardering A27, in relatie tot het ontwikkelen van 

Rijnenburg als woningbouwlocatie. De VVD snapt deze politieke afweging en steunt de ontwikkeling 

van Rijnenburg voor 100%. De verbreding van de A27 bij Amelisweerd is daarbij nooit een doel op 

zichzelf geweest van het project maar een middel om de verkeersbehoefte van stad, regio en land te 

faciliteren. 

In de media lezen we dat de stad vol aan de gang gaat met het uitwerken van een alternatief. De VVD 

fractie is benieuwd naar de rol van overige regiogemeenten en die van PS en GS in deze, zowel 

inhoudelijk als qua financiële inzet. Wat is het plan van aanpak?


